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PROTOKÓŁ Nr XVI /07 
z posiedzenia  Rady Miejskiej  w Stawiskach 

z dnia 28  wrze śnia   2007 r. 
 
 

XVI   Zwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Stawiskach  odbyła się  28  września  2007 r.  w Sali  
Konferencyjnej   Urzędu Miejskiego w Stawiskach. Trwała od godziny 11 15 do godziny  14 45. 
W sesji udział wzięli  : 
Radni wg załączonej   listy   obecności. 
Sołtysi wg załączonej listy obecności. 
Goście zaproszeni wg załączonej listy obecności. 
 
 
Ad.1 Otwarcie  sesji i przyj ęcie porz ądku  obrad.  
Pani Barbara Rzadka – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Stawiskach otworzyła XVI 
Zwyczajną   Sesję Rady Miejskiej w Stawiskach. 
 
Stwierdzenie  qworum. 
Na podstawie listy obecności  radnych Przewodnicząca stwierdziła quorum władne  do 
podejmowania  prawomocnych  uchwał. 
Następnie   zapoznała  radnych z proponowany  porządek obrad. 
 
Proponowany porządek  obrad. 
 
1.Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.  
2.Przyjęcie  protokołu  z obrad poprzedniej sesji. 
3.Interpelacje oraz zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
4.Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  między sesjami. 
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy Stawiski.  
7.Podjęcie  uchwały w sprawie  uchwalenia gminnego systemu profilaktyki i opieki nad 
dzieckiem  i rodziną. 
8.Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków przeznaczonych zaświadczenia  
przyznawane w ramach zadań własnych gminy w zakresie doŜywiania uczniów w szkołach.  
9.Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia szczegółowych zasad  odpłatności za usługi 
opiekuńcze w gminie Stawiski. 
10.Zapytania i wolne wnioski. 
11.Zamknięcie obrad sesji. 
 
PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD  
 
Przewodnicząca  zwróciła się z pytaniem czy  są  propozycje  do porządku obrad? 
Głos zabierają. 
Radny p.Jerzy Bielawski   zgłosił: 
  I wniosek Komisji Rewizyjnej o uzupełnienie  porządku obrad o punkt dot. rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza.  
II wniosek Klubu Radnych w sprawie  włączenia do porządku obrad : Informacji z realizacji 
budŜetu  za I półrocze 2007 r. na początek  obrad po  Sprawozdaniu Burmistrza.  
Burmistrz  zgłosił wniosek  do porządku  obrad   o  uzupełnienie - dot.Podjęcie uchwały w 
sprawie  uchwalenia liczby punktów sprzedaŜy  napojów alkoholowych oraz zasad 
usytuowania  miejsc sprzedaŜy tych napojów  na terenie  gminy Stawiski. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie  wniosek I -  Komisji Rewizyjnej  
W wyniku głosowania : 13 radnych głosowało „za” wprowadzeniem projektu uchwały do 
porządku obrad. 
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Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe wniosek został przyjęty jednogłośnie do porządku obrad. 
 Przewodnicząca poddała pod głosowanie  wniosek II – Klubu Radnych 
W wyniku głosowania : 9 radnych „za”, 0 „przeciw” ,  4 radnych „wstrzymało się od głosu” 
Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe wniosek został przyjęty  do porządku obrad. 
 
Następnie  Przewodnicząca  poddała pod głosowanie  wniosek Burmistrza. 
W wyniku głosowania : 11 radnych „za”,2 radnych „ wstrzymało się od głosu” 
 Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe wniosek został przyjęty do porządku obrad. 
 
 Burmistrz zabrał głos i  uzasadnił, Ŝe jest wnioskodawcą  sesji i wyraŜa zgodę na 
dokonanie zmian w porządku obrad. Powołał się w tym miejscu na art.20 ust.3  na wniosek  
wójta lub co najmniej  ¼ ustawowego  składu  rady gminy, przewodniczący  obowiązany  jest 
zwołać  sesję  na dzień  przypadający  w ciągu  7 dni od dnia  złoŜenia wniosku. Wniosek  o 
zwołanie sesji  powinien  spełniać  wymogi  określone w ust.1 w zdaniu drugim. 
Do zmian w porządku obrad  stosuję  się  art.20 ust.4  cyt. : „ Do zmiany  porządku  sesji  
zwołanej  w trybie  określonym  w ust.3 stosuje się przepis ust.1 a z tym ,Ŝe  dodatkowo 
wymagana jest zgoda wnioskodawcy.  
 
Radny p.J.Bielawski  zapytał  jaki jest tryb zwołania dzisiejszej sesji ?  
Burmistrz odpowiedział, Ŝe na jego wniosek.  
Radny p.J.Bielawski odpowiedział, Ŝe jest to Sesja Zwyczajna i nie waŜne jest na czyj 
wniosek została zwołana. Jest  to właśnie konsekwencja braku Planu Pracy Rady Miejskiej.  
Radny p.M.Sobociński  zwrócił uwagę, Ŝe w zawiadomieniu nie było zapisane, Ŝe sesja 
została zwołana na wniosek Burmistrza. 
Przewodnicząca odpowiedziała, Ŝe Burmistrz przedstawia projekty uchwał  i występuje z 
wnioskiem o zwołanie sesji. Nigdy nie było uwag ze strony Rady na ten temat. 
 
Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad po zmianach. 
  
1.Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.  
2.Przyjęcie  protokołu  z obrad poprzedniej sesji. 
3.Interpelacje oraz zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
4.Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  między sesjami. 
5.Informacja z wykonania budŜetu za I półrocze 2007 r.  
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy Stawiski.  
8.Podjęcie  uchwały w sprawie  uchwalenia gminnego systemu profilaktyki i opieki nad 
dzieckiem  i rodziną. 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków przeznaczonych zaświadczenia  
przyznawane w ramach zadań własnych gminy w zakresie doŜywiania uczniów w szkołach.  
10.Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia szczegółowych zasad  odpłatności za usługi 
opiekuńcze w gminie Stawiski. 
11.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Stawisk. 
12.Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia liczby punktów sprzedaŜy  napojów 
alkoholowych ora zasad usytuowania  miejsc sprzedaŜy tych napojów  na terenie  gminy 
Stawiski. 
13.Zapytania i wolne wnioski. 
14.Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Następnie Przewodnicząca  poddała pod głosowanie  porządek obrad po zmianach 
W wyniku głosowania : 13 radnych „za”.  
Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe porządek  sesji został przyjęty jednogłośnie. 
  
Ad  2.Przyjęcie protokołu  z obrad poprzedniej sesji.   
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Przewodnicząca  poddała pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji. 
W wyniku głosowania :  
9   radnych głosowało ‘”za” przyjęciem protokołu,0 „przeciw”,4 „wstrzymało  się „ od głosu 
Protokół  Nr XV  Zwyczajnej  Sesji Rady Miejskiej w Stawiskach  z dnia 23 sierpnia  2007 r. 
został przyjęty. 
  
Ad 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Radny p.Zdzisław Obrycki zapytał o  wykonane pobocze w miejscowościach Tafiły i Michny. 
Czy remont ten drogi jest  wykonywany w ramach gwarancji? 
Radny p.J.Bielawski  zwrócił się zapytaniami do Burmistrza :  
1.Czy pan  Burmistrz zamierza złoŜyć/złoŜył wniosek  w sprawie uczestnictwa Gminy  w 
programie PFRON „Uczeń na wsi”. Program dotyczy  zarówno moŜliwości  wspierania  przez  
Gminę ze środków PFRON uczniów niepełnosprawnych, jak teŜ moŜliwości  zakupu  
autobusu  z dofinansowaniem do 90 %  wartości pojazdu. Proszę o szczegółowe wyjaśnienie 
dotyczące tej sprawy. 
2.W jaki  sposób  została   zrealizowana   Uchwała Rady Miejskiej  Nr IX/35/07 z dnia  8 
maja  2007 r.  w sprawie  zaciągnięcia kredytu  długoterminowego  w wysokości  700 000 zł. 
Kiedy kredyt został uruchomiony i jak  został wykorzystany? 
3.W Jaki sposób  została zrealizowana  Uchwała Rady Miejskiej  Nr X/37/07 z dnia 29 maja 
2007 r.  w sprawie zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  w wysokości  200 000 zł  Kiedy  
kredyt  został  uruchomiony i jak  został   wykorzystany? 
4.Czy wszystkie działki ,mieszkania z zasobów  Gminy  są sprzedawane  po uprzednim  ich 
umieszczeniu  na specjalnych wykazach  i podaniu do publicznej  wiadomości mieszkańców. 
Jeśli nie, proszę  o podanie  komu i co sprzedano  w 2007 r. bez podania  w/w  informacji  do 
wiadomości publicznej? 
5.Czy w Gminie  obowiązuje uchwała dot. procedury uchwalania budŜetu? 
6.Zgodnie  z art.4 ust.4 ustawy o wychowaniu  w trzeźwości  i przeciwdziałaniu  
alkoholizmowi  członkowie gminnej komisji  rozwiązywania problemów alkoholowych   
powinni  być przeszkoleni  w zakresie  profilaktyki   i  rozwiązywania problemów 
alkoholowych. Czy członkowie komisji  w Stawiskach  posiadają takie przeszkolenie? 
 
Burmistrz poinformował, Ŝe na powyŜsze pytania  udzieli odpowiedzi w sprawozdaniu i 
wolnych wnioskach. 
O zabranie głosu poprosił p.S.Gromadzki.Przewodnicząca  zwróciła się z zapytaniem do 
Rady czy  moŜe  udzielić w tym miejscu  głosu  p.S.Gromadzkiemu. 
Rada  wyraziła pozytywną opinię w tej  sprawie.  
Głos  zabrał  p. Sławomir  Gromadzki  – radny Sejmiku Województwa Podlaskiego :Sytuacja 
finansowa  Szpitala w ŁomŜy  nie pozwala  na spełnienie Ŝądań  lekarzy i związków 
zawodowych. Lekarze chcą podwyŜek, dyrektor  nie zgadza się na  podwyŜki, co moŜe 
doprowadzić do zaprzestania działalności. W najbliŜszym czasie odbędą się negocjacje, 
obecnie trwa  protest. Lekarze złoŜyli  wymówienia z pracy i moŜe to doprowadzić do  
zamknięcia szpitala i przeniesienia  oddziałów do Białegostoku. Ze swojej strony  będzie  
zmuszał zarząd do   wpłynięcia na lekarzy, aby  nie odchodzili z pracy.  ZagroŜenie takie 
istnieje i  180 lekarzy pracuje w ŁomŜy i  jeŜeli  szpital zostanie zamknięty, to  zostaną długi 
szpitala, które naleŜy  spłacić. Radny  zapewnił, Ŝe  będą  starać się aby  nie dopuścić do  
takiej drastycznej decyzji, która doprowadziłby do zamknięcia szpitala.   
Pan S.Gromadzki poinformował, Ŝe został   przygotowany  Regionalny  Program  
Operacyjny, który  ruszy  w IV kwartale  br. lub w I kwartale  2008 r.  wobec powyŜszego 
gminy powinny przygotowywać się do składania wniosków. W końcowym wystąpieniu  
zachęcał do  przygotowania  wniosków o dofinansowanie  w ramach programu operacyjnego  
i w ramach programu rozwoju obszarów wiejskich.  
Radny p.Marek Sobociśki  zwrócił się  z apelem, aby  Burmistrz  wystosował pismo - list 
intencyjny do Wojewody  o  pomoc w rozwiązaniu  problemu  dot. szpitala w ŁomŜy. 
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Ad 4.Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  między sesjami 
 

Burmistrz  przedstawił   podjęte uchwały  :  
•  Uchwała Nr  XV /54/07   z  dnia  23 sierpnia  2007 r.  w sprawie   zmian w budŜecie 

gminy na 2007 rok  
 
• Uchwała Nr   XV /55/07   z dnia 23 sierpnia    2007 r. w sprawie weksla in blanco  
 
• Uchwała Nr XV/56/07 z dnia  23 sierpnia  2007r.  w sprawie opłaty targowej 

(pracownicy urzędu  będą mieli odpowiednie legitymacje do  sprawdzania)   
• Uchwała Nr XV/57 /07 z dnia  23 sierpnia 2007 r. w sprawie  ustalenia  najniŜszego  

wynagrodzenia  i wartości  jednego  punktu  w tabeli  wynagrodzeń pracowników  
zatrudnionych  w jednostkach  organizacyjnych  Gminy Stawiski  (dot. ZGKiM, OPS, 
pracownicy  obsługi  placówek  oświatowych) 

• Uchwała Nr  XV/58/07 z dnia 23 sierpnia  2007 r. w sprawie  wyraŜenia zgody   na 
zamianę  nieruchomości .Burmistrz poinformował, Ŝe  działki zostały wycenione. Pani 
Reinke ma dopłacić 1.600 zł  dla gminy Stawiski.  I wówczas będzie moŜna dokonać 
zamiany.  

• Uchwała Nr  XV/59/07 z dnia 23 sierpnia  2007 r. w sprawie wyraŜenia zgody  na  
zbycie nieruchomości   stanowiących własność  Gminy Stawiski. 

• Uchwała Nr  XV/60/07 z dnia 23 sierpnia  2007 r. w sprawie  wyraŜenia zgody na 
zbycie  nieruchomości ( na rzecz najemców dot. Agronomówki)  

• Uchwała Nr  XV/61/07 z dnia 23 sierpnia  2007 r.  w sprawie wyraŜenia zgody (dot. 
Jurzec Szlachecki działka wyceniona zabudowana) 

• Uchwała Nr  XV/60/07 z dnia 23 sierpnia  2007 r. dot. Glinki.  
 
Burmistrz przedstawił podjęte zarządzenia : 
 
• Zarządzenie z dnia  30 sierpnia  2007 r.  w sprawie  powierzenia  stanowiska  

dyrektora Szkoły Podstawowej w Stawiskach, 
• Zarządzenie z dnia  31 sierpnia  2007 r.  w sprawie  powierzenia pełnienia  

obowiązków  dyrektora Szkoły Podstawowej  w Sokołach, 
• Zarządzenie z dnia  31 sierpnia  2007 r.  w sprawie  powierzenia pełnienia  

obowiązków   Kierownika ZGKiM w Stawiskach, 
• Zarządzenie   z dnia  3 września 2007 r.  2007 r.   w sprawie  powierzenia pełnienia   

obowiązków  dyrektora     Miejskiego Przedszkola  w Stawiskach,  
• Zarządzenie  z dnia  5  września  2007 r. w sprawie   zmian w budŜecie   gminy na 

2007 rok,   
• Zarządzenie  z dnia 11 września 2007 r. w sprawie   sprzedaŜy nieruchomości, 
• Zarządzenie z dnia  18 września 2007 r.  w sprawie  wprowadzenia  legitymacji 

słuŜbowej  dla  pracowników Urzędu Miejskiego  w Stawiskach, 
• Zarządzenie z dnia  24 września 2007 r.  w sprawie  ustalenia  dnia wolnego  od 

pracy  w 2007 r.   dla pracowników Urzędu  Miejskiego w Stawiskach, 
• Zarządzenie z dnia  27 września w sprawie powołania składów Obwodowych Komisji 

Wyborczych  
 

Burmistrz wystąpił do :  
1)  Komendanta Policji  w Kolnie  z pismem w sprawie  reorganizacji ruchu  przy  drodze 

krajowej Nr 61.  
2) Do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad   w sprawie remontu dróg. 
- wykonanie lewoskrętu w Zabielu to czas przyszłościowy, Dyrektor odpowiedział ,Ŝe 
inwestor  chce zamknąć  remont  juŜ tej drogi. 
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     JeŜeli chodzi o  zjazdy w Zabielu  u p. Śleszyńskiego – rolnik  nie zgłaszał uwag  to  
traktuję to ,Ŝe sprawa została załatwiona pozytywnie. Od Chmielewa  inwestor  zapomniał o 
przedłuŜeniu  chodnika po lewej stronie(będzie to  robione) jednak bez odpowiedzi na dzień 
dzisiejszy.  
Dokładną informację na temat  chodników  przekaŜę  na następnej sesji.(poniewaŜ 
zamierzamy  wykonać protokół częściowego odebrania robót z rozliczeniem finansowym w 
łącznie). 
Burmistrz  poinformował, iŜ  gmina otrzymała  z RIO  uchwałę w sprawie wyraŜenia opinii  o 
przedłoŜonej   informacji   o przebiegu  wykonania budŜetu  za I półrocze  2007 r. Zdaniem 
składu orzekającego Rada  Miejska winna być  zapoznana z niebezpieczeństwem, jakie 
stanowi   bardzo niskie  zaawansowanie  realizacji   dochodów  własnych pochodzących   ze 
sprzedaŜy   mienia komunalnego /z  zaplanowanej  w  budŜecie -  wykonania dochodu ze 
sprzedaŜy. Zdaniem Burmistrza uwagi są  bezzasadne.     
Burmistrz złoŜył propozycję dot. budowy chodnika  od Stawisk do Smolnik. Rada winna  
podjąć decyzję  czy  chodnik  naleŜy  ułoŜyć.  
 
JeŜeli  chodzi o pytanie radnego  p. J. Bielawskiego. 
Wniosek został złoŜony na 16 – osobowy mikrobus. W ramach tego programu  gmina będzie  
starała się o pozyskiwanie środków finansowych  na potrzeby  indywidualne uczniów.  
 
Ad 5.Informacja z wykonania budŜetu za I półrocze 2007 r.  
 
Pani Skarbnik przedstawiła ogólne informacje na temat wykonania budŜetu gminy za I 
półrocze 2007 r. 
 
ZadłuŜenie gminy   na dzień 30 czerwca 2007 r. wynosi - 3.359,041,-  kredyt  w rachunku 
bieŜącym – 711.984 zł  
Wykonanie budŜetu  za I półrocze   2007 r.   przedstawia się następująco  : 
- wykonanie dochodów budŜetowych -  7.527.605,81 zł  co stanowi  56,70 %  planu 
- wykonanie  wydatków  budŜetowych – 8.320.845,38 zł  co stanowi  61,28 %  planu. 
W I półroczu  2007 roku  osiągnięto  dochody w wysokości   7.527.605,81, co stanowi  56,70 
% planu. 
Wydatki budŜetowe  za i półrocze  2007 r.  zamknęły  się kwotą  8.320.845,38 zł  na 
planowaną  kwotę  13.578.046 zł co stanowi  61,28 % planu  
W  I półroczu  2007 r.  otrzymano  dotacje  na zadania  zlecone z zakresu  administracji 
rządowej  i inne  w następującym zakresie: 
- zwrot  podatku akcyzowego  zawartego  w cenie oleju  napędowego – 115.597,96 zł   
- zadania zlecone przez Urząd  Wojewódzki  (ewidencja ludności, USC, obrona cywilna_ - 
40.400,00 zł, które w pełni   wykorzystano  na prowadzenie  tych zadań. 
- prowadzenie i aktualizację stałego rejestru   wyborców  w gminie – 538,00 zł z kwoty  tej 
wydatkowano  385,31 zł 
- przeprowadzenie przedterminowych wyborów  do rady  Sejmiku Województwa  
Podlaskiego – 12.907,00 zł  ,które w pełni wykorzystano na ten cel.  
- wypłata i obsługa świadczeń   rodzinnych – 1.122.000,00 zł  z kwoty  tej  wydatkowano  
1.098.798,67 zł 
- składki na ubezpieczenie   zdrowotne  za osoby  pobierające  świadczenia  z pomocy  
społecznej   - 6.200,00 zł  z kwoty  tej wydatkowano  5.966,76 zł 
- wypłata  zasiłków   i pomoc  w naturze  - 91.600,00 z kwoty  tej  wydatkowano  74.491,02 zł 
- pomoc pienięŜna  dla rodzin  rolniczych ,których  gospodarstwa  rolne  zostały  dotknięte  
suszą  w 2006 r.  – 36.584,00 zł  które  w pełni  wykorzystano  na ten cel  
W I półroczu  2007 r.  gmina  przekazała  dochody  budŜetu  państwa  z tytułu realizacji  
zadań  administracji  rządowej   w następującym zakresie ; 
- za wydawanie  dowodów osobistych  i udostępnianie danych  z ewidencji  ludności  - 
12.084,36 zł 
- zwrot wypłaconych  zaliczek  alimentacyjnych  - 683,24 zł. 
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 Następnie Przewodnicząca  Rady odczytała  Uchwałę Nr4/131/07 z dnia  21 września 
2007 r.   RIO  w sprawie  wyraŜenia opinii  o przedłoŜonej informacji  z wykonania budŜetu. 
Zwróciła się do radnych :Czy  są pytania do wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2007 r ? 
Radny p. Zdzisław Obrycki  zapytał, na co konkretnie zostały  przeznaczone pieniądze  - 
wykonanie  reklamowego folderu gminy – 2.440 zł –  porównał, Ŝe  jego prywatne ulotki  
wyborcze  w ilości 1 tys. zł sztuk kosztowały 400 zł. Podkreślił, Ŝe Burmistrz wówczas mówił, 
Ŝe  miało być tanio, a  wyszło  aŜ tyle w budŜecie. Prosił o  uzasadnienie, dlaczego  za folder  
gmina  została obciąŜona  z nowego budŜetu? 
Burmistrz  ustosunkował się do wypowiedzi radnego, Ŝe  nie naleŜy   nie porównywać  ulotek 
wyborczych  z  wykonanym folderem  reklamowym tj.  mapką  gminy.  
Wykonanie reklamowego  folderu  gminy   to  wydatek  w wysokości  20 % kosztu wydania 
folderu. Burmistrz odpowiedział, iŜ folderów było  1.000 sztuk  oraz   ilość jaką  dostali 
przedsiębiorcy. 
Radny p.Z.Obrycki  argumentował, Ŝe skoro gmina nie miała w budŜecie pieniędzy na ten cel  
nie trzeba było   zlecać  wykonania folderu. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe pojawiła się firma, która   robiła takie foldery i gmina skorzystała z 
tej oferty. Podał przykład, Ŝe  gmina  równieŜ  poniosła  wydatek  finansowy na zdjęcia   
Stawisk  „Z lotu ptaka „ bo pojawiła się firma, która robiła zdjęcia i  było po prostu taniej.” 
Radny p. J .Bielawski  zwrócił się  z następującymi pytaniami  do Burmistrza :  
   1) W jaki sposób  Pan Burmistrz  do końca roku  zamierza spłacić  zadłuŜenie gminy   z 
kredytu  w rachunku  bieŜącym. Na dzień 30 czerwca 2007 r.  to zadłuŜenie  wynosiło    
711 984 zł. Jakie jest  zadłuŜenie z tego tytułu  na dzień  30 sierpnia 2007 r.?  
2) W jaki sposób zamierza Pan  Burmistrz  zlikwidować  istniejącą  na półrocze  znaczną 
nierównowagę budŜetową ? 
Nastąpił wzrost  obciąŜenia  Gminy kredytami  długoterminowymi ,z planowanych w 
projekcie  budŜetu  na koniec 2007 r.  2 428 405 zł do  kwoty realnej  na 30.06.2007 r. -  
3 359 041 zł Wzrost   o 930 636 zł. Nie ma Ŝadnych inwestycji ,tylko  spłacamy długi. 
UwaŜam, Ŝe  będzie to  powaŜny  problem  do uregulowania, by na koniec roku  wyjść na 
zero.  
3) Czy to nie zagraŜa wydatkom w najbliŜszym okresie czasu, czy nie ma  zagroŜenia dla 
wydatków związanych z   płacami itd. ? 
4) Ile wynoszą  dokonane przez Pana Burmistrza  umorzenia  zobowiązań podatkowych  
mieszkańcom Gminy /osobom fizycznym i prawnym/ w zakresie podatku rolnego, podatku 
leśnego oraz podatku  od nieruchomości w pierwszym półroczu 2007 r.? 
 
 Burmistrz  ustosunkował się do   wypowiedzi radnego, Ŝe w gminie nie prowadzone są 
Ŝadne inwestycje.  
Wyliczył : cyt.:” - ul. Utrata został przekazany plac  pod budowę, 
- ul. Ogrodowa tonęła w błocie/ nie tonie 
- ul. Furmańska tonęła w błonie były wyboje,  
Jak Pan chce, to ja mogę Panu spisać jakie roboty w tym roku zostały wykonane. 
To co Pana  zdaniem jest inwestycją ? Gdyby Pan zarzucał mi  spłacanie   kredytu  na 
oświatę, ale pan zarzuca mi  spłacanie   kredytu  za roboty inwestycyjne. To jest nie  w 
porządku. Pieniądze te nie zostały    przejedzone to  wszystko zostało wbudowane. Bardzo 
proszę, aby nie uŜywać takiego stwierdzenia, Ŝe nic się nie robi.”  
Radny  p. Józef Rudzki zwrócił się z prośbą  do Przewodniczącej  o  zarządzenie 10 
minutowej przerwy. 
Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach. 
 
Ad  6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
 
Pani Skarbnik przedstawiła  projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
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 Burmistrz przedstawił  wykaz nieruchomości  przeznaczonych do sprzedaŜy   z dnia 7 
sierpnia 2007 r. i 14 września 2007 r. ( wykazy stanowią załącznik do niniejszego protokołu) 
Poinformował, Ŝe planuje się pozyskać 185 tys. zł  ze  sprzedaŜy  w/w  działek. 
Radny p. Jerzy Bielawski   zwrócił się do  Burmistrza. Poinformował, Ŝe  na posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej  zgłaszał wątpliwości, jego  zdaniem uzasadnione, co do  zamiaru  
likwidacji  studni głębinowej w Smolnikach na działce nr 891/14. Radny  uwaŜa ,Ŝe  w wyniku 
dokonanej sprzedaŜy  nie jest to  juŜ  działka  gminy, ani teŜ  gmina nie jest właścicielem  
studni. W związku z powyŜszym   nie jest to   zadanie własne gminy. Działka ta została  
sprzedana i  związku  z tym wszystko to, co  się na działce znajdowało. Tak mówi  prawo  - 
Kodeks Cywilny. Radny powołał  się na art. 48.  
Art.48  Kodeksu Cywilnego – Z zastrzeŜeniem  wyjątków w ustawie  przewidzianych, co 
części  składowych gruntu  naleŜą  w szczególności  budynki  i inne urządzenia  trwale  z 
gruntem  związane, jak równieŜ  drzewa i inne rośliny  od chwili  zasadzenia  lub zasiania. 
Burmistrz powiedział, Ŝe to nie jest  to końca tak jak mówi Pan Bielawski. Wyroki Sądu  
NajwyŜszego mówią co innego. Dodał, Ŝe radny opiera swoją wiedzę na protokole 
pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej gdzie inspektorzy to stwierdzili. 
 Z kolei Burmistrz powołał się na art. 49 Kodeksu Cywilnego. 
 Art.49 – Urządzenia  słuŜące  do doprowadzenia  lub  odprowadzenia wody, pary, gazu, 
prądu  elektrycznego  oraz inne  urządzenia podobne  nie naleŜą  do części  składowych  
gruntu  lub budynku, jeŜeli  wchodzą  w skład  przedsiębiorstwa lub zakładu. 
Zdaniem Burmistrza – studnia jest takim składnikiem zgodnie z  cytowanym  artykułem.  
Inspektorzy RIO stwierdzili w swoim dochodzeniu, iŜ  właściciel  nabytej  działki  nabył 
równieŜ  własność  do  studni. Przedsiębiorca jednak nie korzystał  z tej studni i nie traktował 
jej  jako własnej. Działkę   skosztorysowano w 3 punktach : hydrofornia, studnia, grunt. Kiedy 
doszło do ostatniego przetargu ,przedsiębiorca ,który to nabył był poinformowany, Ŝe  jest 
studnia wyłączona. W ogłoszeniu nie ma  mowy o  sprzedaŜy studni, chociaŜ we  
wcześniejszych ogłoszeniach  studnia była podawana. Regionalna Izba Obrachunkowa  
stwierdziła, Ŝe studnia przestała być de facto urządzeniem, które jest składnikiem  
przedsiębiorstwa  komunalnego. I  otóŜ  teza do  wyroku  art.49  przesądza, Ŝe  urządzenia 
wskazane na gruncie nie  są częścią składową  gruntu. Czyli moŜna je wyłączyć ze 
sprzedaŜy. Ale nie nakazuje traktować  ich koniecznie  jako części składowe 
przedsiębiorstwa.27 maja 1998 roku – to jest Wyrok  Sądu NajwyŜszego. I do tego 
inspektorzy RIO juŜ nie chcieli dotrzeć, trudno odpowiedzieć dlaczego, ja nie znam 
motywów. Są takie sformułowania jak :moŜe, nieuzasadnione względy ekonomiczne 
wyłączenia tej studni ze sprzedaŜy ,ta studnia nie była przedmiotem transakcji, więc 
pozostała  własnością gminy. To jest  kwestia interpretacji. Wyroki  Sądu  NajwyŜszego  
wskazują na mój tok  myślenia i na moją interpretację. 
ZałóŜmy taką hipotezę ,Ŝe nabywca  idzie do sądu ,aby  gmina mu  zamknęła studnię na 
jego działce, zrekultywowała bo  on nie chce z niej korzystać .Jak  brzmiałby   wówczas 
wyrok? Radca prawny mówił, Ŝe wnioskowałby o oddalenie takiego pozwu, ale  czy sąd by 
oddalił taki pozew? Ta studnia nigdy nie była przedmiotem  sprzedaŜy.” 
Radny p. Marek Sobociński  zapytał : Czyją wobec  powyŜszego  własnością jest studnia?  
Burmistrz odpowiedział ,Ŝe  jego zdaniem z  interpretacji prawa wynika, Ŝe jest własnością 
gminy,  bo w ostatnim przetargu  gmina jej nie zbywała - wyłączyła ją ze sprzedaŜy. JeŜeli 
pan Stanisław Konopka uznałby, Ŝe  jest  ona  jego, to prawdopodobnie mógłby   z niej 
korzystać.  
Pan Konopka nigdy tej studni nie korzystał, zdjął pierwszy krąg  ze studni i wyrównał teren. 
W  kwocie tej  jest  jeszcze  odzysk  materiałów z  tej studni  i wykonawca ,który odzyska  to   
policzy to na  minus  do tej kwoty, którą zaproponował  za zamknięcie tej studni.” 
Radny p. Michał Szulc zwrócił się z zapytaniem :”Czy w akcie notarialnym  jest wyodrębniony  
zapis, Ŝe studnia jest własnością gminy Stawiski ? 
Burmistrz poinformował, Ŝe dokumentacja  znajduje się  w posiadaniu Wojewódzkiej 
Komendy Policji w Białymstoku i nie  potrafi udzielić odpowiedzi.  
Burmistrz powołał  się na treść  ostatniego ogłoszenia, w którym nie ma mowy o sprzedaŜy 
studni. 
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Radny p. Jerzy Bielawski :  Wobec powyŜszego ,czy gmina ma prawo  wejścia na tę  
działkę? 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe gmina  nie posiada  wejścia do innych urządzeń infrastruktury  i 
wodociągów, które biegną przez prywatne działki. 
Z czym  nie zgodził się radny p.J.Bielawski twierdząc, Ŝe  gmina    posiada  wejścia na 
niektóre działki.  
Burmistrz podkreślił, Ŝe nie jest to  jednoznaczne stwierdzenie, Ŝe  gmina jest właścicielem. 
Radca  prawny  zwrócił uwagę na  funkcjonujące w Kodeksie Cywilnym współŜycie 
społeczne. Gmina ogłaszając  i  negocjując z nabywcą grunt  napisała, Ŝe wyłącza ze 
sprzedaŜy studnię. 
Radny p.J.Bielawski  podkreślił, Ŝe Gmina nie wyłączała ze sprzedaŜy  studni, tylko po 
prostu nie zostało to ujęte w ogłoszeniu. To jest róŜnica. 
Burmistrz  argumentował cyt. : „ Gdybym   zwrócił się  z prośbą : Proszę zamknąć  zgodnie z 
procedurą studnię, którą ma pan  u siebie na działce. To  właściciel mógłby  odpowiedzieć 
przecieŜ w przetargu jej nie było -  ona została wyłączona.” 
Burmistrz odpowiedział cyt. : „ To nie ja wymyślam, to są orzeczenia, to są wyroki.! 
Radny p. Zdzisław Obrycki  odniósł się do  tej  sprawy i  przypomniał, Ŝe  kiedy  Burmistrz  
dokonywał sprzedaŜy w/w  działki  wraz ze studnią motywował, Ŝe  gmina pozbywa się  
„mola” kłopotu. Burmistrz odrzekł, Ŝe wówczas mówił nie o studni tylko o hydroforni.  
Przypomnijmy sobie sytuację Pana, który  nabył oczyszczalnię  wraz z gruntem w 
Smolnikach. Dawne lata. Skończyło się złamaniem Aktu Notarialnego. Czyja była 
oczyszczalnia? Została sprzedana z gruntem! Była własnością gminy. Ale to  była inna 
sytuacja !  
Radny p.Jerzy Bielawski   podkreślił, iŜ jest to sprawa bardzo kontrowersyjna, naleŜy 
wyjaśnić wszystkie wątpliwości  i  wobec powyŜszego  zgłosił wniosek formalny do projektu   
uchwały  zmian w budŜecie dot. wyłączenia  tej części    dotyczącej   zwiększenia  planu 
wydatków   o kwotę  23.790  zł na wykonanie projektu likwidacji studni  i    likwidację studni. 
Burmistrz powiedział cyt. : „Nie  zgadzam się na to! Rada  niech przyjmie uchwałę  w takiej 
wersji w jakiej  otrzymała.” 
Radny p.J.Rudzki – Proszę państwa jeśli chodzi o tę studnię, to  Ŝeśmy  ten temat  
przerabiali juŜ nieraz , to jest kula  u nogi  i tylko  jedynie, co  Burmistrz zawinił, Ŝe najpierw 
sprzedał działkę, a dopiero  teraz przystępuje do likwidacji tej studni, bo to moŜna było  
zrobić w kolejności   odwrotnej, ale moŜe konsekwencje były większe  wcześniej  niŜ  w 
chwili obecnej. Ja uwaŜam, Ŝe  Rada nie powinna odstępować od tego tematu, naleŜy 
sprawę zamknąć  i  niech  ta studnia zniknie z naszych  planów na mapie. Ze względu  na to, 
Ŝe studnia wisiała na naszych barkach ,to  ochrona  środowiska  miałaby wiele do 
powiedzenia, gmina by  zapłaciła jeszcze większe kary niŜ   koszty związane z zamknięciem 
studni.” 
 
Radny p.Jerzy Bielawski zgłosił wniosek formalny, aby w sprawie zmian w budŜecie odbyło 
się głosowanie jawne imienne.  
Radny p.Zdzisłąw Obrycki powiedział, Ŝe  jeśli ktoś  nie boi się odpowiedzialności, to będzie 
wiedział jak głosować.  
Radny p.Jerzy Bielawski    podkreślił, Ŝe  zgodnie ze Statutem naleŜy przeprowadzić 
głosowanie jawne imienne.  
 
 Przewodnicząca  zarządziła 5 minutową przerwę. 
 
 
Po przerwie. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek  radnego p.J.Bielawskiego , aby odbyło 
się głosowanie jawne imienne  w sprawie zmian w budŜecie gminy  na 2007 rok. 
W wyniku głosowania  : 6 radnych „za” , 7 „przeciw”  
Przewodnicząca stwierdziła , Ŝe wniosek upadł. 
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Wobec powyŜszego  Przewodnicząca nie zarządziła głosowania imiennego, po czym 
zamknęła dyskusję w tym temacie. 
Następnie poddała pod głosowanie  projekt   uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
2007 rok. 
W wyniku głosowania :  
8 radnych „za”,3 radnych „przeciw”,2 radnych  wstrzymało się od głosu” 
Przewodnicząca poinformowała, Ŝe uchwała została podjęta. 
 
Uchwała Nr XVI/63/07  Rady Miejskiej w Stawiskach z dnia 28 września 2007 r.  w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 
rok stanowi załącznik do niniejszego  protokołu. 

 
Ad 7.Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy 
Stawiski.  
Burmistrz poinformował, iŜ  do urzędu wpłynął   wniosek  w sprawie nabycia  udziału  
wynoszącego  ½  w nieruchomości – działce  zabudowanej ,połoŜonej  w Stawiskach przy ul. 
Długiej 11.Gmina jest współwłaścicielem   w/w nieruchomości. Działka zabudowana jest   
drewnianym budynkiem  /rok  budowy  ok.1920/ oraz budynkiem gospodarczym/rok budowy 
ok.1960/Do ubiegłego  roku  w części  budynku  funkcjonował  lokal mieszkalny. Obecnie  
budynek  mieszkalny   jest  w bardzo złym stanie  technicznym  i kwalifikuje się  jedynie do  
rozbiórki. 
Zgodnie z ustawą  o gospodarce nieruchomościami  , nieruchomość   jest  zbywana  w 
drodze   bezprzeatrgowej, jeŜeli  przedmiotem  zbycia  jest  udział  w nieruchomości,a zbycie  
następuje  na rzecz  innych  współwłaścicieli. 
  
 
Przewodnicząca poddała  projekt uchwały w w/w sprawie pod głosowanie: 
W wyniku głosowania:12 radnych „za” 
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu  
 
Uchwała Nr XVI/64/07 Rady Miejskiej w Stawiskach  z dnia 28 września 2007 r.  w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność gminy Stawiski stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Ad 8.Podjęcie  uchwały w sprawie  uchwalenia gminnego systemu profilaktyki i opieki nad 
dzieckiem  i rodziną. 
 
Przewodnicząca  otworzyła dyskusje wokół  projektu  uchwały. 
Przedstawione Radzie Miejskiej  w Stawiskach  projekty  uchwał  związane  z działalnością  
OPS w Stawiskach wynikają  z konieczności  aktualizacji  aktów  prawa  miejscowego. 
Przewodnicząca przedstawiła  pismo w sprawie  konieczności  ponownego  uregulowania  
zagadnień  dot. funkcjonowania   OSP  z obowiązującym   stanem prawnym. 
p. Andrzej Kępa – Przewodniczący Komisji Oświaty  złoŜył deklarację, iŜ komisja   zapozna 
się  dokładnie z  gminnym programem  w tym  celu odbędzie się odrębne  posiedzenie  z  
pracownikami   OPS –u.  
Przewodnicząca poddała  projekt uchwały w w/w sprawie pod głosowanie: 
W wyniku głosowania :  13 radnych „za” 
Przewodnicząca oznajmiła, Ŝe  uchwała została podjęta. 
 
 
Uchwała Nr XVI/65/07 Rady Miejskiej w Stawiskach  z dnia 28 września  2007 r.  w sprawie  uchwalenia gminnego systemu 
profilaktyki i opieki nad dzieckiem  i rodziną   stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
 
Ad  9.Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków przeznaczonych zaświadczenia  
przyznawane w ramach zadań własnych gminy w zakresie doŜywiania uczniów w szkołach.  
 
Przewodnicząca poddała  projekt uchwały w w/w sprawie pod głosowanie: 
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W wyniku głosowania:  13 radnych „za 
Przewodnicząca oznajmiła, Ŝe uchwała została podjęta.   
 
Uchwała Nr XVI/66/07  Rady Miejskiej w Stawiskach  z dnia 28 września 2007 r.  w sprawie zasad zwrotu wydatków 
przeznaczonych zaświadczenia  przyznawane w ramach zadań własnych gminy w zakresie doŜywiania uczniów w szkołach 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad  10.Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia szczegółowych zasad  odpłatności za usługi 
opiekuńcze w gminie Stawiski. 
 
Przewodnicząca poddała  projekt uchwały w w/w sprawie pod głosowanie: 
W wyniku głosowania:  13 radnych „za”  
 
Przewodnicząca oznajmiła, Ŝe uchwała została podjęta.   
 
Uchwała Nr XVI/67/07 Rady Miejskiej  w Stawiskach  w sprawie podjęcia szczegółowych zasad  odpłatności za usługi 
opiekuńcze w gminie Stawiski stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Ad  11.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Stawisk. 
 
p. Jerzy Bielawski – Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał projekt uchwały  dot. 
rozpatrzenia skargi na Burmistrza wraz z uzasadnieniem.  
 
Burmistrz zabrał głos w temacie skargi, Ŝe  została ona złoŜona przez sołtysa, a wniosek  
złoŜyła Rada Sołecka. Zgodnie z uchwałą z 2003 roku w sprawie rozpatrywania  skarg  w 
Gminie Stawiski,Rada powinna stwierdzić  czy skarga  jest zasadna czy nie. Zapis w 
projekcie uchwały  jest: skarga jest częściowo zasadna a powinno być :  zasadna lub  
niezasadna. 
Prawo nie nakazuje  zleceniodawcy szczegółowego określenia terminu. W zleceniu terminów 
nie stosuje się.  
p.J.Bielawski – stanowisko komisji jest jasne ja nie mogę jednoosobowo  zmienić 
stanowiska. 
Na co Burmistrz odpowiedział radnemu, Ŝe uchwała  rozgranicza dokładnie. 
p.Ryszard  Bagiński –sołtys wsi Jurzec Szlachecki (pan, który złoŜył skargę na Burmistrza) 
geodeta wykonał pracę a  zbiornik przeciwpoŜarowy nie został wykonany. A wnioski 
jednoosobowe są wykonane. Burmistrz ustosunkował się  do wypowiedzi sołtysa  i 
podkreślił, Ŝe w kaŜdej miejscowości są hydranty i niezasadne jego zdaniem jest  budowanie 
zbiorników przeciwpoŜarowych. 
Burmistrz -  Ja mam wraŜenie ,Ŝe w tej całej sprawie rękami samorządu  załatwia się pewne 
sprawy prywatne, kaŜdy z Was moŜe napisać do mnie wniosek. Gmina nie słuŜy przecieŜ do 
załatwiana pewnych spraw. JeŜeli działka nie pasuje na zbiornik przeciwpoŜarowy to 
zgłoście się do geodety zapłaćcie i  wyjdzie działka  do zbiornika przeciwpoŜarowego.  
 Nikt z mieszkańców przy tej drodze nie złoŜył wniosku, nikomu to nie przeszkadzało. Nie 
było Ŝadnych zastrzeŜeń. 
Radny p.Z.Obrycki zwrócił się z prośbą do Burmistrza, aby   zawsze przed podjęciem decyzji  
dokonał kalkulacji ile robota będzie kosztowała a nie lecieć i juŜ  robić! NaleŜy  egzekwować  
te rzeczy bo to wiąŜe się z wydatkami  z budŜetu gminy.  
Sołtys  wsi Dzięgiele – była wytyczona droga, a teraz  droga jest   węŜsza , była wytyczana  
a ludzie  dalej   wyorują.  
Przewodnicząca  podkreśliła , iŜ zaorywanie było  tematem wielokrotnie poruszanym ,nie 
naleŜy zabierać tego  co jest publiczne. 
p.Andrzej Kiciński -  skoro gmina   wydatkowała na odtworzenie punktów to  za odtworzenie 
pkt. tego  co  zaorał naleŜy  obciąŜyć.  
Radny p.M.Sobociński -  na drogach ludzie   wyorują to jest fakt,  to musi  iść właściciel  
drogi – powiat,  nie bójmy się tej szczerości.  W Dzierzbi  drogi 12 mb   są pozaorywane  
drogi i nie moŜna nimi przejechać  kombajnem. Obowiązkiem kaŜdego radnego i sołtysa jest  
aby  pilnować tego.  Niech Burmistrz w porę   zareaguje, Ŝeby pale nie zostały   wyrzucone. 
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Nie  naleŜy mówić,Ŝe jest to interes prywatny   rolnika ,radny podkreślił, Ŝe jest  to  zadanie 
które spoczywa na właścicielu drogi.  
Przewodnicząca zarządziła 5 minutową przerwę. 
Po przerwie. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały, Ŝe skarga złoŜona przez 
skarŜącego jest zasadna?  
 W wyniku głosowania : 0 „za”,11 „przeciw” 2 osoby „wstrzymały się „ od głosu 
Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe uchwała nie  została przyjęta. 
Następnie Przewodnicząca poddała  pod głosowanie  projekt uchwały, Ŝe skarga jest  
niezasadna. 
W wyniku głosowania : 10 radnych „za”,3 osoby „wstrzymało się od  głosu”  
Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe uchwała została podjęta. 
 
Uchwała Nr  XVI/68/07  Rady Miejskiej w Stawiskach   w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Stawisk stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12.Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia liczby punktów sprzedaŜy  napojów 
alkoholowych oraz zasad usytuowania  miejsc sprzedaŜy tych napojów  na terenie  gminy 
Stawiski. 
 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 
Burmistrz poinformował, Ŝe zaproponowany  projekt  nie wnosi Ŝadnych zmian, nie zmienia 
się liczba punktów  zmiana dot.  podwojenia   odległości z 25 m na  50 m. 
Przy budynku  gimnazjum  istnieje lokal, gdzie moŜe być zlokalizowany punkt  sprzedaŜy 
napojów alkoholowych zgodnie z uchwałą z 2003 r. Nie będzie wówczas podstaw  do 
odmowy  przydzielenia   koncesji. Jest to  wobec tego niedopuszczalne,aby stwarzać  takich 
moŜliwości   dla młodzieŜy  , łatwy dostęp.   
 Radny p.Andrzej Kępa  przedsiębiorcy, którzy  mają juŜ koncesję jak im się skończą 
wówczas  będą występować na nowych zasadach.  
Propozycje Rady  są  mile widziane ,Ŝeby nie tworzyć w miejscu  skupiska dzieci  moŜliwości 
handlu alkoholem. 
Radny p.Marek Sobociński  zwrócił się z zapytaniem czy nie ma potrzeby zwiększenia   ilości 
punktów ? 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe nie ma takiej potrzeby, gdyŜ nastąpiła  równieŜ  rezygnacja z 
działalności  i  zwiększanie  ilości  punktów  jest  niepotrzebne. 
Przewodnicząca poddała   pod głosowanie   projekt  w/w uchwały pod głosowanie. 
W wyniku głosowania :  13 radnych „za” – jednogłośnie. 
 
Przewodnicząca poinformowała, Ŝe uchwała została podjęta.  
Uchwała Nr XVI/69/07 Rady Miejskiej w Stawiskach  w sprawie  uchwalenia  liczby punktów sprzedaŜy  napojów alkoholowych  
oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaŜy tych napojów  na terenie gminy Stawiski stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad 13.Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca  Rady - zgodnie  z    podjętą  uchwałą   Rady Miejskiej  w Stawiskach  w 
dniu 11 czerwca 2007 r.  w sprawie:  ustalenia   uprawnień  Przewodniczącego  Rady 
Miejskiej  jako pracodawcy  dla Burmistrza Przewodnicząca   poinformowała :  

�  29 sierpnia  2007 r.  burmistrz  wyjeŜdŜał słuŜbowo:  
Wojewódzka  Komenda Policji    w Białymstoku, 
 Krajowa Dyrekcja  Dróg krajowych i Autostrad  w Białymstoku 

� 10 września 2007 r.  
Spotkanie    w sprawie: drogi  Nr 61   w Krajowej Dyrekcji Dróg i Autostrad w Białymstoku   

� 20 – 21 wrzesień 2007 r.  Turośl Kościelna  
XVI  Forum  Gmin Wiejskich  Województwa Podlaskiego 

� 27  wrzesień  2007 r. PFRON – Białystok 
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Burmistrz odpowiedział na pytanie radnego p.J.Bielawskiego - rachunek bieŜący   na 
dzień 28 wrzesień  br  wynosi -  -254.865,41  

4) Ile wynoszą  dokonane przez Pana Burmistrza  umorzenia  zobowiązań podatkowych  
mieszkańcom Gminy /osobom fizycznym i prawnym/ w zakresie podatku rolnego, podatku 
leśnego oraz podatku  od nieruchomości w  I  półroczu 2007 r.? 
Burmistrz przedstawił  wykaz   odroczeń  i umorzeń  odsetek na dzień 30 czerwca 2007 r. 
1/odroczenia ogółem  - 3.310,00  w tym :  
- zobowiązania pienięŜne -   .— 
- podatek  od nieruchomości  osób fizycznych – 144,00 zł 
- podatek  od nieruchomości  osób prawnych  - 3.166,00 zł 
2/ umorzenia  odsetek  - 109,09 zł 
3/ umorzenia  zaległości podatkowych za I półrocze  2007 r. 
- podatek rolny -  1.768,00 zł  
- podatek leśny -  201,00 zł 
- podatek od nieruchomości  osób fizycznych  - 944,00 zł 
- podatek za środki  transportowe osób fizycznych – 1.525,00 zł  
 
Wjazdy  w miejscowości Michny - droga jest na gwarancji. Na  destrukt  wydano : 3.287   na 
transport - .241 , razem – 4.529 zł. 
Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytanie czy członkowie GKRPAiPN w Stawiskach  
posiadają  przeszkolenie w zakresie  profilaktyki i  przeciwdziałania  alkoholizmowi.  
Wszyscy członkowie komisji posiadają zaświadczenia  o ukończeniu kursu  dot. profilaktyki i 
przeciwdziałania  alkoholizmowi poza p. Andrzejem Śmiarowski W tej sprawie 
Przewodnicząca p. B.Zacharzewska monitowała o zmianę składu z uwagi na   bierność 
członka – nie  uczestniczącego w posiedzeniach komisji. 
Burmistrz poinformował, Ŝe skład  GKRPAiPN  ulegnie zmianie. 
Burmistrz przedstawił wpływy z opłaty targowej : 
1.2001 – 6.908,00 
2.2002 r. – 5.188,00 
3.2003 r. – 10.858,00 
4.2004 r. – 12.860,00 
5.2005 r.- 10.877,00 
6.2007 r. – do 31.09.2007 r. – 7.069,00 zł 
Radny p.Z.Obrycki  przypomniał, Ŝe wnioskował o dowiezienie Ŝwiru nas drogę  „Dzialiki” bo 
jest nieprzejezdna. 
Radny  podkreślił, Ŝe komisje zwoływane są  w godzinach po południowych i  nie zawsze te 
godziny odpowiadają radnym. Dodał, Ŝe nie posiada kompetencji aby to zmienić, gdyŜ 
posiedzenie komisji  zwołuje przewodniczący. 
Zwrócił  uwagę  Przewodniczącej Rady, Ŝe  jest jej wiadomo, Ŝe radny  w piątek jest zajęty i  
sesje moŜna zwołać na   godzinę  popołudniową.  
Przewodnicząca odpowiedziała, Ŝe  radny  zgłaszał, Ŝeby nie zwoływać na godz. 10  gdyŜ ta 
godzina mu nie odpowiada.  
Przewodnicząca podkreśliła, Ŝe  piątki ma wolne, po to Ŝeby mogła pracować  w gminie.   
Na  co radny odpowiedział Przewodniczącej ,Ŝe na pewno nie mówił o piątku, przecieŜ  była 
planowana sesja na niedzielę.  
Radny zwrócił się do Burmistrza, aby  burmistrz  nie pomawiał  jego osoby. Sprawa 
dotyczyła  głosowania  za zmianą w budŜecie  na zakup samochodu  dla jednostki OSP  w 
Dzierzbi. Wówczas radny  był nie obecny na  sesji kiedy   Rada  podejmowała  uchwałę. Z 
tego  co jest wiadome radnemu Burmistrz relacjonował , Ŝe  radny  miał  głosować przeciw.  
JeŜeli chodzi o  pana wypowiedź na spotkaniu z mieszkańcami ul.Utrata równieŜ  powiedział 
pan, Ŝe  : Z.Obrycki nie chciał przekazać pieniędzy na ulicę  Utrata. Wiem to od mieszkańca 
Stawisk.  
Burmistrz ustosunkował się do wypowiedzi radnego  - odpowiedział, iŜ  spotkanie z 
mieszkańcami  ul. Utrata było nagrywane i radny ma moŜliwość  przesłuchania.  
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Na co radny odpowiedział cyt.:”Jako Marka Waszkiewicza – kolegę szanuję, ale jako  
burmistrza  niestety nie.” 
Burmistrz  cyt. : „ To jak  mamy się uczyć szacunku do władzy? Jak radny nie szanuje 
władzy.” 
 
 Burmistrz poruszył temat  dot.  ustalenia miejsca sesji. Burmistrz  poinformował, skoro 
część  Rady   nie wyraŜa  zgody na   sesję u p.M.Gardockiego  w lokalu, to   zaproszenie jest  
i  tak  aktualne, poniewaŜ  przedsiębiorca  chce wypromować salę  imprez. Jest  kampania 
wyborcza, zapowiedziały się władze sejmiku –p. Mieczysław Bagiński, Wicemarszałek 
Województwa Podlaskiego- Pan Jak Kamiński w związku z tym Burmistrz zwrócił się  w 
imieniu  p.M.Gardockiego i zaprosił na spotkanie w niedzielę radnych i sołtysów.  
 
Radny p.Jerzy Bielawski zwrócił się do Przewodniczącej   z wolnym wnioskiem w sprawie  
zapisu  przy głosowaniu nad  uchwałą dot. zmian w budŜecie gminy na 2007 rok,Ŝe  radni :  
Jerzy Bielawski, Zdzisław Obrycki i Michał Szulc głosowali przeciwko  przyjęciu uchwały w 
sprawie  zmian w budŜecie  gminy na 2007 rok. 
Taki zapis w protokole zostanie – odpowiedziała Przewodnicząca Rady. 
p.B.Rzadka zwróciła  się teŜ o naprawę  powierzchni drogi na Sokolichę    od strony Dzierzbi.  
Droga jest w bardzo złym stanie w związku z tym naleŜy zastanowić się nad remontem i 
przekazaniem środków finansowych na ten cel.  
Radny p.Marek Sobociński    zwrócił się z  prośbą  o  włączenie światła na wsi, gdyŜ   
pokazały się watahy psów.     
 
 
Ad 14. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodnicząca  podziękowała  zebranym za udział w sesji i  zamknęła obrady XVI 
Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Stawiskach. 
 
  
 
 
Protokołowała                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 
M.M                                                                                    Barbara         Rzadka   
 


